
                Masfjorden kommune

Møteprotokoll
for

Eldrerådet

Møtedato: 29.03.2023
Møtestad: Kommunehuset
Møtetid: 10:00 - 13:15

Fellesmøte med Råd for menneske med nedsett funksjonsevne:
10:00 - 10:45  Gjennomgang av saker og orienteringar
10:45 - 11:15  Lunch

 
 

Frammøtte medlemmer Parti Rolle
Karstein Totland H Ordførar
Ivar Haukeland Medlem
Inger Jåstad Krf Medlem
Helga Hodne Medlem

 
 

Forfall meldt frå  medlem Parti Rolle
Britt Inger Myhr AP Medlem

 
Frammøtte varamedlemmer Parti Erstatter medlem
Johnny Eidsheim Britt Inger Myhr

 
Følgjande frå administrasjonen møtte:
Assisterande rådmann Sveinung Toft og konsulent Maud Sleire Holmaas. Helse- og omsorgsleiar 
Oddvin Neset møtte til fellesmøtet.



Sakliste

Saknr Tittel
      

001/2023 Godkjenning av innkalling og sakliste

002/2023 Godkjenning av møtebok

003/2023 Høyring - reguleringsplan for Hosteland Vest

004/2023 Referatsak

1 Eldrefesten 2023 - drøfting

2 Vedlikehald rundt omsorgsbustadar

 



001/2023: Godkjenning av innkalling og sakliste

Rådmannen sitt framlegg:
Innkalling og sakliste vert godkjend

  
  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke.

ER - 001/2023 VEDTAK:

Innkalling og sakliste vert godkjend

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

002/2023: Godkjenning av møtebok

Rådmannen sitt framlegg:
Møtebok vert godkjend.

  
  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Framlegg til vedtak vart samrøystes vedteke

ER - 002/2023 VEDTAK:

Møtebok frå Eldrerådet 21.11.22 vert godkjend.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



003/2023: Høyring - reguleringsplan for Hosteland Vest

Rådmannen sitt framlegg:
Til drøfting i rådet:

  
  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Assisterande rådmann Sveinung Toft orienterte og saka vart drøfta.

ER - 003/2023 VEDTAK:

Eldrerådet har ingen merknadar til reguleringsplanen

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

004/2023: Referatsak

Rådmannen sitt framlegg:
Referatsaker vert tekne til orientering

  
  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Saker som vart drøfta:
Postlister:
Inger Jåstad stilte spørsmål om kvifor ikkje søkjarlister vert lagt ut. Når ein ser på postlistene står det 
IP som tyder ikkje publisert. Om ein ynskjer å sjå kven som har søkt stilling må ein kontakta 
kommunehuset for så å få dei tilsendt. Ein finn heller ingen informasjon om kven som er tilsett i 
kommunale stillingar.

Assisterande rådmann Sveinung Toft seier at det er problem med programmet som vert nytta, men at 
det vert jobba med å få på plass publisering av søkjarlister.

Kostnad ved eldretreff på Sørsida:
Helga Hodne viser til at når ein har eldretreff på Sørsida må ein betal husleige. Dette er fordi lokala 
som vert nytta er leigd ut av kommunen til Sandnes Vel. Som igjen leiger ut til eldretreff. I andre deler 
av kommunen, er eldretreffa i kommunale bygg, som er gratis.

Assisterande rådmann Sveinung Toft ber dei sende søknad til ordføraren om tilskot til husleige.
 
Fastlegar:
Helga Hodne er bekymra for fastlegeordninga i Masfjorden kommune. Dei to fastlegane me no har 
nærmar seg pensjonsalderen. Ho meiner kommunen må ha dialog om overlapping og planleggje 
utlysing av stillingar.

Assisterande rådmann Sveinung Toft seier at ein ikkje veit når legane vil pensjonere seg og at ein 
sjølvsagt vil ha fokus på gode legetenester når dette vert aktuelt.



Tannlege: 
Helga Hodn spør om kommunen kan nytte tannlegen i Sløvåg til dei innbyggjarane som har rett på fri 
tannlege.

Ordførar Karstein Totland svarar at dette er diskutert, men pr no er det ikkje mogeleg å få dette til. 
Kommunen sitt ansvar er å få brukarane til tannlege i Knarvik.

Sikring rundt private heimar som har heimeteneste:
Ivar Haukeland har opplevd at det på trapp til eldre heimetenestebrukar var så mykje is at 
vedkommande ikkje kunne komme seg ut. Han spør kven som har ansvar for å sikre slike heimar.

Teknisk sjef Roald Kvingedal svare at TML brøyter til brukarar som skal ha heimeteneste, men at dei 
ikkje har ansvar for manuell snøbrøyting til private heimar. Viktig å ha god dialog mellom ulike 
tenester i kommunen.

ER - 004/2023 VEDTAK:

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------

1: Eldrefesten 2023 - drøfting

Rådmannen sitt framlegg:
Saka vert drøfta.

  
  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Ivar Haukeland ynskjer å starte tidleg med planlegginga. Han foreslår at festen i år vert lagt til ein 
annan del av kommunen. Han foreslår Solheim Grendahus. Dato for festen vert 2. oktober. Festtalar 
og festleiar vart drøfta. 

ER - 1 VEDTAK:

Eldrerådet vart samd om at Eldrefesten 2023 vert i Solheim Grendahus den 2. oktober.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



2: Vedlikehald rundt omsorgsbustadar

Rådmannen sitt framlegg:

  
29.03.2023 ELDRERÅDET

Inger Jåstad meiner at det er manglande vedlikehald rundt kommunale omsorgsbustadar.

Teknisk sjef Roald Kvingedal viser til manglande kapasiteten på avdelinga. Det er ikkje  altid så lett å 
nytte sommarvikarar til slikt arbeid, då ein må nytte maskiner som ikkje alle vikarar har lov til å bruke.

ER - 2 VEDTAK:

Eldrerådet ber om at TML syter for at uteområda kring kommunale omsorgsbustadar i kommunen er 
velstelte og godt vedlikehaldne.

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------



Rett utskrift frå møteboka frå vert vitna:

____________________________
Ivar Haukeland
leiar

___________________________
Sveinung Toft
Ass. rådmann
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